
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 77. schůze Rady městského obvodu Poroba 

ze dne 18.01.2018 

77. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 1 8.0 1 .20 1 8  v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomni: dle prezenční listiny - 9 členů. 

Omluven: doc. Ing. Dagmar Válková, CSc., místostarostka, členka Rady městského obvodu 
Poruba, doc. Ing. Robert Čep, Ph.D., člen Rady městského obvodu Poruba. 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 75. schůze Rady městského obvodu Poruba 
konané dne 07. 12.2017. 

Hlasování: 9-0-0 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 76. mimořádné schůze Rady městského obvodu 
Poruba konané dne 20. 12 .2017. 

Hlasování: 9-0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu ze 77. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Ing. Malíka, místostarostu. 

Ing. Mihálik - na programu 77. schůze Rady městského obvodu Poruba je 54 řádných 
materiálů a 5 přínosů. Přínosy budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých předkladatelů. 
Ing. Stachura, místostarosta, navrhuje stažení materiálu č. 29 "Dohoda o skončení nájmu bytu 
a žádost o přednostní pronájem bytu na Havlíčkově náměstí v Ostravě-Porubě" z programu 
77. schůze Rady městského obvodu Poruba. 
Ing. Stachura - materiál navrhujeme stáhnout z důvodu úmrtí. Materiál bude upraven a 
následně předložen na schůzi Rady městského obvodu Poruba, která se bude konat dne 
0 1.02.2018 .  

Hlasování o upraveném programu 77. schůze Rady městského obvodu Poruba: 9-0-0 

Rekapitulace programu jednání 77. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

Materiál/přínos K jaké problematice Zn.předkl. 
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Koncepce činnosti Centra sociálních služeb Poruba, příspěvkové 
organizace na období let 20 18 - 2020 
Předchozí souhlas s pronájmem místností č. 008 a 009 Centra 
sociálních služeb Poruba, příspěvkové organizace v Domě s 
pečovatelskou službou na ulici Průběžná 6222/ 1 22, Ostrava -
Poruba 
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povahy 28 
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Předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 201 Centra sociálních 
služeb Poruba, příspěvkové organizace v Domě s pečovatelskou 
službou na ulici Průběžná 6222/122, Ostrava - Poruba 
Dohoda o úhradě částky odpovídající výši nájemného za pozemek 
p.č. 2289 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Generální oprava horkovodu na Hlavní třídě - 2. etapa 
Návrh Dodatku č. 2 k Dohodě o provozování a využívání veřejného 
pohřebiště v Ostravě - Svinově č .  2003/08/23/ 1 1 09 ze dne 
2 . 10.2003 
Náhrada škody na motorovém vozidle zn. Hyundai 
Náhrada škody na zdraví 
Náhrada škody na zdraví 
Stavba "Ostrava-Poruba 825/1 SMO, NNk" 
Stavba "REKO MS Ostrava - Opavská, I. etapa" - zřízení věcného 
břemene - služebnosti 
Záměr pronájmu pozemku p.č. 2358/23 a p.č. 2358/1 04 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava - pod garážemi 
Záměr pronájmu pozemků parc. č. 2358/ 1 1 8, 2358/ 1 19, 2358/ 1 20 a 
2358/ 121 ,  vše v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 321  v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 
Zřízení služebnosti k pozemku p.č. 2688 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 
Záměr úplatného nabytí pozemků v k .ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Záměr zřídit právo stavby a prodat pozemek p.č. 157115 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
Bajkalská před vchody domu č. p. 1 272/7 a 1273/5 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
Heyrovského před vchody domu č.  p. 1574/2 a 1574/4 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
Heyrovského před vchody domu č. p. 1577/8 a 1577/ 1 0  
Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 
Heyrovského před vchodem domu č. p. 1576/6 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
Větrná před vchody domu č.  p .  1072/6 a 1 073/8 
Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., na ulici 
Hlavní třída, na pozemku parc. č .  894/ 1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Záměr obce pronajmout části pozemků parcelních čísel 375 1 1 1 ,  
3776/24, 442311 a 44601 1,  vše v k .  ú .  Poruba-sever, obec Ostrava, 
za účelem umístění a provozování reklamních zařízení 
Žádost paní Ing. Evy Novákové o zřízení vyhrazeného parkování 
pro osobu zvlášť tělesně postiženou s průvodcem (ZTP/P) 
Žádost paní Heleny Šindler o udělení výjimky pro prodloužení 
stávajícího vyhrazeného parkování pro osobu zvlášť tělesně 
postiženou s průvodcem (ZTP/P) 

Osazování a údržba dopravního značení na území SMO-MOb 
Poruba na rok 20 1 8  

Pravidla udělení souhlasu se zřízením vyhrazeného parkovacího 
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zvláštní 

povahy 49 

Přínos 2 

50 
5 1  
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Přínos 3 

místa 
Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 
Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 
Podání výpovědi z pronájmu nebytového prostoru na Hlavní třídě č. 
p. 6 128 - Florida 
Pronájem prostoru v bytovém domě U Oblouku 50 117 
Záměr pronájmu bytu 
Záměr pronájmu bytu 
Záměr výpůjčky pozemku p. č. 2705, jehož součástí je stavba 
garáže v k. ú. Poruba, obec Ostrava 
Žádost o prominutí poplatků z prodlení za pozdní úhrady 
nájemného a záloh na služby spojené s užíváním bytu 
Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici U Oblouku v Ostravě
Porobě 
Návrh na ocenění pedagogických pracovníků mateřské a základní 
školy statutárním městem Ostrava 
Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností 
movitého majetku spravovaného příspěvkovou organizací 
Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkových 
organizacích městského obvodu Poruba 
Předchozí souhlas s přijetím darů příspěvkovými organizacemi 
městského obvodu Poruba 
Stanovisko ke změně zápisu Soukromé mateřské školy Sluníčko 
Ostrava Poruba v rejstříku škol a školských zařízení 
Stanovisko ke změně zápisu Základní školy a mateřské školy Monty 
School v rejstříku škol a školských zařízení 
Stanovení termínu a místa zápisu dětí k předškolnímu vzdělávání 
Výzva k podání návrhů na udělení ocenění pedagogů mateřské 
školy, základní školy městského obvodu Poruba u příležitosti Dne 
učitelů v roce 2018 
Školské obvody spádových základních škol zřizovaných statutárním 
městem Ostrava - městským obvodem Poruba 
SMLOUVA O PŘEVODU PRÁV A POVINNOSTÍ 
VYPLÝVAJÍCÍCH Z ÚZEMNÍHO ROZHODNUTÍ č. 112/2017 o 
umístění stavby "Zázemí pro VPP v Ostravě - Porubě" 
Zámecký park - uzavření smlouvy o podmínkách poskytnutí 
nadační podpory na před-realizační přípravu projektu 

Zadání veřejné zakázky malého rozsahu "Přístřešky/zastávky MHD 
na území MOb Poruba" 

Podání žádosti o poskytnutí dotace z dotačního programu "Podpora 
dobrovolných aktivit v oblasti udržitelného rozvoje a místní Agendy 
21" pro rok 2018 na projekt s názvem "Poruba myslí na 
budoucnost" 
Návrh rozpočtových úprav 
Plán interního auditu na rok 20 1 8  
Výroční zpráva o činnosti v oblasti poskytování informací podle § 
1 8  odst. 1 zákona č. 1 06/ 1 999 Sb., o svobodném přístupu k 
informacím, ve znění pozdějších předpisů, za rok 2017 
Stanovení částky na pohoštění a dary 
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Přínos 4 
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Přínos 5 
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Změna organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu 
městského obvodu 
Nabytí majetku nepatmé hodnoty v řízení o pozůstalosti č. 99 D 
2233/20 17 
Pronájem místnosti pro zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba dne 21.02.20 1 8  
Kontrola plnění usnesení 

1 3  

Ol 

Ol 

Ol 

Ing. Novotný - představil nového právníka Úřadu městského obvodu Poruba, Mgr. Jana 
Hudečka, který zde působí od prosince 2017 a přešel k nám po 1 3  letém působení 
na Magistrátu města Ostravy. 

Materiál č. 1 - Koncepce činnosti Centra sociálních služeb Poruba, příspěvkové 
organizace na období let 2018 - 2020 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2669/RMOb1418/77 

Materiál č. 2 - Předchozí souhlas s pronájmem místností č. 008 a 009 Centra sociálních 
služeb Poruba, příspěvkové organizace v Domě s pečovatelskou službou na ulici 
Průběžná 6222/122, Ostrava - Poruba 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s pronájmem místností č. 008 a 009 v Domě s pečovatelskou službou 
na ulici Průběžná 6222/ 1 22, Centra sociálních služeb Poruba, příspěvkové organizace: 
- žadatelka: XXXXXX XXXXXXXX, sídlo XXXXXXXX XXXXXX, 

xxxxxxxxxxxxxxxxx, 

- nájemné: 1 00 Kč/hod, 
- účel pronájmu: provozování zdravotního tělocviku, 
- doba pronájmu: určitá, od 25. 1 .  do 31. 1 2. 2018.  
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2670/RMOb1418/77 

Materiál č. 3 - Předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 201 Centra sociálních služeb 
Poruba, příspěvkové organizace v Domě s pečovatelskou službou na ulici Průběžná 
6222/122, Ostrava - Poruba 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s pronájmem místnosti č. 201 v Domě s pečovatelskou službou na ulici 
Průběžná 6222/ 1 22, Centra sociálních služeb Poruba, příspěvkové organizace: 
- žadatel: SEDUCA-CZE s.r.o., sídlo č.p. 1 40 Dolní Rožínka, 
- nájemné: 200 Kč/I h +paušální částka za spotřebu energií 250 Kč/den, 
- účel pronájmu: rekvalifikační kurzy a konference, 
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- dobá pronájmu: určitá, od 16. 2 .  do 8. 6. 20 18. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2671/RMObl418177 

Materiál č. 4 - Dohoda o úhradě částky odpovídající výši nájemného za pozemek 
p.č. 2289 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2672/RMObl418177 

Materiál č. 5 - Generální oprava horkovodu na Hlavní třídě - 2. etapa 

Ing. Mihálik - jelikož dochází k opravě u kruhového objezdu na Hlavní třídě, nebude mít 
s termínem problém odbor rozvoje obvodu? 
Mgr. Bajgarová- ne. 
Ing. Malík- o termínu opravy jsme byli informováni již dávno. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2673/RMObl418177 

Materiál č. 6 - Návrh Dodatku č. 2 k Dohodě o provozování a vvužívání veřejného 
pohřebiště v Ostravě - Svinově č. 2003/08/23/1 109 ze dne 2.10.2003 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2674/RMOb1418177 

Materiál č. 7 - Náhrada škody na motorovém vozidle zn. Hyundai 

Mgr. Gurecký- žadatel o náhradu škody parkoval na správném místě, prokazatelně prokázal, 
že mu vznikla škoda na vozidle, policie zjistila, že došlo k pádu značky, která je tuším 
společnosti K+K Kopečný, s. r. o. Když přijde k soudnímu sporu, žadatel tam bude 
v postavení spotřebitele, nic neudělal, přesto mu vznikla škoda. Je otázka, komu soud stanoví 
povinnost prokázat, jestli to bylo způsobeno cizím zaviněním nebo přičíněním větru. Jak 
se k odpovědnosti staví vlastník značky? Je také možné, že k pádu značky došlo proto, 
že ji špatně instaloval. Je pro takové věci pojištěn? Nechce poškozenému zaplatit vzniklou 
škodu? My jsme situaci vyhodnotili, že škodu nepřiznáme, nicméně jaký je dnes postup ve 
vztahu s pojišťovnou? Je možný postup, že my to předložíme naší pojišťovně a oni řeknou, 
v tomhle případě my to uznáváme, když to proplatíte, tak my to také proplatíme? Nebo 
kdybychom my v tomhle případě odpovědnost uznali, automaticky nám pojišťovna proplácí 
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námi vyplacené pojistné plnění nebo tam je nějaká klasická pojistka, v tom, že řeknou, že je to 
hezké, že jste to uznali, ale my vám to neproplatíme? 
Ing. Richter - zásadní problém je ten, že značka nebyla naše. Proč bychom měli řešit 
za vlastníka auta, potažmo za vlastníka značky, jestli mezi nimi dojde k dohodě či nikoliv. 
Podstata fakt je ta, že proč my bychom měli řešit tuto škodní událost. My ji řešíme z toho 
důvodu, že se na nás obrátil vlastník toho vozidla. Proto návrh usnesení je takový jaký je. 
Samozřejmě, toto stanovisko Rady městského obvodu Poruba bude zasláno pojišťovně, 
a je na ní, jak to vyhodnotí. My máme spoluúčast a to by byla ta škoda, která by vznikla 
městskému obvodu Poruba za to, že špatně vyhodnotil situaci, co se týče pojistné události. 
Ing. Mihálik- měli bychom se dotázat, zda firma pro takové věci sjednané pojištění? 
Ing. Onderková - je varianta, že bychom škodu uznali z toho titulu, že jsme si objednali 
opravy a po té to vyžadovali po té firmě? 
Mgr. Bajgarová - do budoucna bychom měli chtít po firmách, aby byly pojištěny pro 
případnou náhradu škody, kterou způsobí. Můžeme to vyžadovat v rámci výběrového řízení 
na dodavatele. 
p. Zábojník- myslím si osobně, že jestliže jsme si od někoho pronajali nějaké zařízení, tak ho 
má dodat v nějaké požadované kvalitě. A z jakého důvodu značka spadla nebo nespadla, není 
naše záležitost. Já bych pána odkázal, ať to řeší v rámci našeho smluvního vztahu 
a předpokládám, že je daný tak, že za značku zodpovídá firma, která nám značku pronajímá. 
Mgr. Fiala - neznám smlouvy uzavřené mezi městským obvodem Poruba a tím, kdo 
instaloval značku. Obecně si lze představit, kdyby došlo k nějakému uznání škody, tak se pak 
nějakým regresem mohlo jít po tom, kdo škodu způsobil. Podle mě, my za tu škodu 
neodpovídáme, tak proč bychom uznávali odpovědnost za škodu a pouštěli se do následných 
vymáhání škody po někom třetím. 
Mgr. Gurecký - z hlediska morálního ten člověk přišel ke škodě ne vlastním přičíněním. 
Zkusme vstoupit v jednání s vlastníkem značky, ať zváží, jestli škodu nenahradí, 
ať už je či není pojištěn. Poskytněme žadateli o náhradu škody maximální součinnost v té 
věci, pokud by to chtěl vymáhat po vlastníkovi značky, ať vidí, že my se toho nějakým 
způsobem nezříkáme. 
Ing. Mihálik - úkol pro Ing. Malíka, místostarostu - výše uvedenou záležitost projednat 
s firmou a informovat Radu městského obvodu Poruba o závěru. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2675/RMObl418177 

Materiál č. 8 - Náhrada škody na zdraví 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2676/RM0bl418177 

Materiál č. 9 - Náhrada škody na zdraví 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2677/RMObl418177 
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Materiál č. 10 - Stavba "Ostrava-Poruba 825/1 SMO, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2678/RMOb1418/77 

Materiál č. ll - Stavba "REKO MS Ostrava - Opavská, I. etapa" - zřízení věcného 
břemene - služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2679/RMOb1418/77 

Materiál č. 12 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 2358/23 a p.č. 2358/104 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava -pod garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2680/RMOb1418177 

Materiál č. 13 - Záměr pronájmu pozemků parc. č. 2358/1 18, 2358/119, 2358/120 
a 2358/121, vše v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Ing. Stachura - v materiálu je uvedeno, že nemáme zájem vyvěsit záměr pronájmu. 
Co se stane dál s pozemky? 
Ing. Richter - stavba má vlastníka. To, že stavba je blokována zástavním právem vůči státu, 
úřadem pro zastupování státu ve věci majetkových a finančním úřadem od roku 2014, 
kdy nebyla uhrazena druhá roční splátka, nabíhá dluh na nájemném. Dle informace z útvaru 
právní podpory Úřadu městského obvodu Poruba je veden soudní spor. Dosud nebylo ve věci 
rozhodnuto, je nařízeno soudní jednání na 08.02.2018. Tzn., že do doby, než se změní 
vlastník, nabíhá dluh současnému vlastníkovi, s tím, že pokud se vlastník změní, 
bude se jednat s novým vlastníkem o nájmu pozemku pod budovou. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2681/RMOb1418/77 

Materiál č. 14 - Zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 321 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2682/RMOb1418/77 

Materiál č. 1 5 - Zřízení služebnosti k pozemku p.č. 2688 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 26831RMOb1418177 

Materiál č. 16 - Záměr úplatného nabytí pozemků v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2684/RM0b1418177 

Materiál č. 17 - Záměr zřídit právo stavby a prodat pozemek p.č. 1571/5 v k.ú. Poruba, 
obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 26851RMOb1418177 

Materiál č. 18- Finanční příspěvek na opravu přístupoyých chodníků na ulici Bajkalská 
před vchody domu č. p. 127217 a 1 273/5 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 26861RMOb1418177 

Materiál č. 19 - Finanční příspěvek na opravu přístupoyých chodníků na ulici 
Heyrovského před vchody domu č. p. 1574/2 a 1574/4 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici Heyrovského před vchody domu č. p. 1574/2 a 1574/4" nepodepsal Mgr. Fiala 
a navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2687/RMOb1418177 

Materiál č. 20 - Finanční příspěvek na opravu přístupoyých chodníků na ulici 
Heyrovského před vchody domu č. p. 1577/8 a 1577/10 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici Heyrovského před vchody domu č. p. 1577/8 a 1577/1 O" nepodepsal Mgr. Fiala 
a navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A.  
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Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2688/RMOb1418177 

Materiál č. 21 - Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 
Heyrovského před vchodem domu č. p. 1576/6 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku 
na ulici Heyrovského před vchodem domu č. p. 1576/6" nepodepsal Mgr. Fiala a navrhuji 
hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A.  

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2689/RMOb1418177 

Materiál č. 22 - Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici Větrná 
před vchody domu č. p. 1072/6 a 1073/8 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A .  

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A.  

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2690/RMOb1418177 

Materiál č. 23 - Pravidla udělení souhlasu se zřízením vvhrazeného parkovacího místa 

p. Zábojník - navrhuji změnu v odstavci I., bod 2 pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa (dále jen pravidel), kde je uvedeno, že žadatel musí mít trvalé 
bydliště v městském obvodu Poruba. Jsem toho názoru, že bychom to mohli zmírnit a 
navrhuji, aby zde bylo uvedeno, že by žadatel měl uzavřenou nájemní smlouvu o bydlení 
v městském obvodu Poruba, protože s trvalým bydlištěm vzhledem k rozšířenému 
komerčnímu bydlení to vždy není úplně možné a myslím si, že kolegové, kteří řeší vyhrazená 
parkovací stání se s těmito věcmi setkali. 
Ing. Mihálik - a kdybychom to zkombinovali, buď trvalé bydliště, nebo Váš návrh, 
tj. že žadatel by měl mít uzavřenou nájemní smlouvu o bydlení v městském obvodu Poruba? 
Ing. Chodura - jak to udělat v případě, že zájemce má smlouvu na dobu určitou? Podle 
zákona parkovací místa (dále jen místa) pro ZTP zřizujeme na tři roky a pro zdravé platící 
občany na dobu 5-10 let na dobu určitou. 
Mgr. Bajgarová - já materiál nepodpořím z důvodu, že máme obrovské problémy 
s parkováním a myslím si, že vyhrazených míst je v městském obvodu Poruba příliš mnoho 
a politika by se měla měnit jako celek. Obrovské množství míst je blokovaných. Nedochází 
k přirozenému kolotoči aut. Teď jsme analyzovali pouze 1 .  porubský obvod, kde poměr 
jednoznačně překračuje procento, které máme nastavené vnitřními směrnicemi. Zároveň jsme 
na tom jasně prověřovali to, kolik míst je tam povoleno a přitom je povoleno z právního 
hlediska nesprávně. Do obytných zón začala vstupovat dokonce policie a začala pokutovat 
všechny, kdo nestojí na vyhrazených parkovacích místech. Minimálně v okolí mého bydliště, 
na 1 .  obvodě se tak děje. Myslím si, že tímto tuto situaci vůbec nezlepšujeme, ale zhoršujeme 
a myslím si, že toto tomu jenom napomáhá. Místo, abychom s tím nějakým způsobem 
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nakládali jakoby v celku a v logice věci, tak to jenom lepíme, abychom si pomohli nějakými 
finančními prostředky. 
Ing. Malík - myslím si, že po tomto matriálu již voláme několik let. Bude plnit i funkci 
regulační, protože mnozí si rozmyslí, jestli za vybudování stání zaplatí požadovanou částku 
či ne. Zejména osoby, které mají parkování vyhrazené zdarma. A pokutování v obytné zóně 
je úplně běžná věc, to takhle bylo vždycky. To záleží na tom, jak aktivní občané bydlí v dané 
lokalitě, jak často volají na městskou policii. Já jsem jednoznačně pro tento materiál, který 
se připravoval již v minulém volebním období. Je v souladu se zákony, jiná města ho běžně 
používají. 
Ing. Mihálik- když si žadatel zaplatí dopravní značení, stane se jeho vlastnictvím? 
Ing. Chodura - tuto problematiku jsem probíral s Mgr. Hudečkem, právníkem. Došli jsme 
k závěru, že by se toto zakomponovalo do smlouvy, pravidel nebo rozhodnutí. V zákoně 
o pozemních komunikacích je dopravní značení dáno jako součást pozemní komunikace, 
takže z toho vyplývá, že je ve vlastnictví obce i když žadatel zaplatí náklady na vybudování 
místa. 
Mgr. Fiala - princip je stejný jako u přístupových chodníků, tzn., že žadatel dá příspěvek 
a městský obvod pořídí značku. 
Ing. Mihálik - celý vztah bude upraven smlouvou nebo pouze těmi pravidly? 
Mgr. Fiala - pravidla pouze vymezují rámec, jak to bude fungovat. Podmínkou toho, 
aby mohl být vydán souhlas se zvláštním užíváním je, aby žadatel se samosprávou uzavřel 
smlouvu. Návrh smlouvy by pak měl být Radě městského obvodu Poruba předložen 
a ta rozhodne, jestli bude uzavřena. Výše příspěvku by měla být pro každý rok stanovena 
v ceníku, který by měl být zveřejněn na webových stránkách. 
Ing. Mihálik - otázka na Ing. Choduru, vedoucí odboru komunálních služeb. Reagujte 
na připomínku, že některých v ulicích je překročen limit 20% pro vyhrazená místa. 
Ing. Chodura - usnesení z roku 2007 je pořád platné, vedeme si podrobný seznam 
procentuálního zatížení, kterým se řídíme a dodržujme limit 20%. Snažíme se místa 
aktualizovat, protože poměr se mění, ale snažíme se dodržet poměr 20 %. 
Mgr. Bajgarová - na studii spolupracuji i dva zaměstnanci odboru komunálních služeb. 
Výstupy parkování bereme jako celek. Je to pročítáno přesně. Postupujeme dál a pak to jako 
celek budeme řešit. Ani nechci rozporovat, že se po materiálu dlouho nevolá. Pouze 
si myslím, že toto řešení Porubě a parkování nepomáhá. 
Ing. Chodura - pravidla budou plnit funkci regulační. Je třeba zvážit, zda zanechat poměr 
20 % , který je znovu uveden v obecných podmínkách, článek I., nebo zda nenavrhnout 
snížení např. na 1 5  %. 
Ing. Mihálik - teď asi těžko budeme vymýšlet nějaké procento, mnohdy zaznamenávám 
na diskuzích s občany dva protichůdné názory. Jeden názor je, že nevyhrazovat žádná místa 
a druhý názor je, proč 20 % , proč ne všechna místa, že by to pro městský obvod mohlo být 
finančně zajímavé. Ale představa, že by v městském obvodu Poruba mohl zaparkovat jenom 
ten, kdo si hradí vyhrazené místo, to asi nejde. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - je zájem o placená místa? Které lokality jsou 
na tom nejhůř? 
Ing. Chodura - zájem je velký, vyřizování agendy je náročné. Limitu 20 % je dosaženo 
na ul. Čs. exilu (u Wichterlova gymnázia), 17 % je na ulici Matěje Kopeckého a kritický stav 
také je v 1 ., 2. a 3 .  obvodu (památková zóna). 
Ing. Mihálik - navrhuji odložení materiálu "Pravidla udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa" do doby, než bude zformulován nový návrh usnesení, 
dle návrhu pana Zábojníka, místostarosty. 
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Materiál č. 24 - Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., na ulici Hlavní 
třída, na pozemku parc. č. 894/1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2691/RMOb1418177 

Materiál č. 25 - Záměr obce pronajmout části pozemků parcelních čísel 3751/1, 3776/24, 
4423/1 a 4460/1, vše v k. ú. Poruba-sever, obec Ostrava, za účelem umístění 
a provozování reklamních zařízení 

Mgr. Bajgarová - navrhuji hlasovat o variantě B, z důvodu rozšiřování reklamního smogu 
na tomto obvodě. 
Ing. Mihálik - kolik reklamních sloupu chtějí? 
Ing. Chodura - tři nebo čtyři. 
Ing. Mihálik- oni už tam jsou? 
Mgr. Bajgarová- nejsou. 
Ing. Malík - jsou to nové sloupy, upozorňuji, že je to v souladu se schválenou koncepci 
umísťování reklamy v městském obvodu Poruba. Pak koncepce ani nedělejme, když se jich 
nebudeme držet. 
Mgr. Bajgarová- to neznamená, že musíme povolit všude, kde jsme to nezakázali. 
Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě B. 

Hlasování: 3-0-6 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Omluven 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1 Omluven 
Petr Zábojník ANO 20 1 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Zdržel se 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Zdržel se 
Ing. I vana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Zdržel se 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 

Ing. Mihálik- materiál ve variantě B nebyl schválen, navrhuji hlasovat o variantě A.  

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A.  

Hlasování: 6-1 -2 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. I vana Onderková 

ANO 20 1 1  
ANO 201 1  
ANO 20 1 1  
ANO 201 1  
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 

ll 

Proti 
Omluven 
Omluven 
Zdržel se 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 



Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2692/RMObl418177 

Materiál č. 26 - Žádost paní Ing. Evv Novákové o zřízení vvhrazeného parkování 
pro osobu zvlášt' tělesně postiženou s průvodcem (ZTP/P) 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2693/RMOb1418177 

Materiál č. 27 - Žádost paní Heleny Šindler o udělení yýjimky pro prodloužení 
stávajícího vyhrazeného parkování pro osobu zvlášt' tělesně postiženou s průvodcem 
(ZTP/P) 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2694/RMObl418177 

Materiál zvláštní povahy č. 28 - Osazování a údržba dopravního značení na území 
SMO-MOb Poruba na rok 2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č.2695/RMOb1418177 

Znovuprojednávání materiálu č. 23 - Pravidla udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa 

Mgr. Fiala- doporučuji následnou úpravu důvodové zprávy v článku 1., odst. 2: Žadatel je-li 
fyzickou osobou, musí mít trvalé bydliště nebo právo svědčící užívání prostoru sloužícího 
k bydlení, a to na území městského obvodu Poruba nebo sídlo či provozovnu na území 
městského obvodu Poruba, jedná-li se o právnickou nebo fyzickou podnikající osobu. 
Ing. Mihálik - navrhuji doplnění důvodové zprávy dle výše uvedeného návrhu. Dále navrhuji 
upravit bod 2) a 3) návrhu usnesení a to následovně: 

2) projednala 
upravený návrh pravidel udělení souhlasu se zřízením vyhrazeného parkovacího místa 

3) schvaluje 
pravidla udělení souhlasu se zřízením vyhrazeného parkovacího místa dle upraveného návrhu 
uvedeného v příloze č. 1 materiálu 
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Dle upravené přílohy č. 1 a upraveného bodu 2) a 3) návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 8-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 ll Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 20 ll Omluven 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1 Omluven 
Petr Zábojník ANO 201 1 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2696/RMOb1418177 

Materiál č. 29 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
na Havlíčkově náměstí v Ostravě-Porobě 

Materiál "Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu na Havlíčkově 
náměstí v Ostravě-Porubě" byl stažen z programu 77. schůze Rady městského obvodu Poruba 
konané dne 1 8.01.20 1 8. 

Materiál č. 30 - Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2697/RMOb1418177 

Materiál č. 31 - Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2698/RMObl418177 

Materiál č. 32 - Podání VÝpovědi z pronájmu nebytového prostoru na Hlavní třídě 
č. p. 6128 -Florida 

Ing. Stachura- probírali jsme to na poradě vedení, objekt trochu "hyzdí" Porubu a neplní účel 
nájmu, který tam je. Dáme to na úřední desku, nechť se najde někdo nový. 
Ing. Mihálik - když se v minulosti objekt vykupoval, tak se vykupoval s tím, že do té lokality 
není vhodný. Byla příležitost od původních vlastníků objekt koupit, s tím, že do doby, než 
budeme vědět, jak naložíme s celým prostorem v okolí Floridy, tak se pronajme. Prostor je 
dost zanedbaný. Tak jsme se rozhodli, že smlouvu vypovíme a do doby, než budeme vědět co 
s tím prostorem, tak ho opakovaně pronajmeme. 
Ing. Stachura - městský obvod Poruba objekt vykoupil v roce 20 ll ,  cena byla cca 8 mil. Kč. 
Za dobu nájmu se nám něco vrátilo. V té době jsme nechtěli dávat nájem na dobu neurčitou. 
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Byla úvaha, že by v tomto rozvojovém území mohla vzniknout radnice. Ale nikdo nevěděl 
kdy a zda vůbec. Můžeme diskutovat co s tím dál. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-0-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Omluven 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1  Omluven 
Petr Zábojník ANO 201 1 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2699/RMOb1418/77 

Materiál č. 33 - Pronájem prostoru v bytovém domě U Oblouku 501/7 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2700/RMObl418/77 

Materiál č. 34 - Záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2701/RMObl418/77 

Materiál č. 35 - Záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2702/RMObl418/77 

Materiál č. 36 - Záměr výpůjčky pozemku p. č. 2705, jehož součástí je stavba garáže 
v k. ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2703/RMObl418/77 

Materiál č. 37 - Žádost o prominutí poplatků z prodlení za pozdní úhrady nájemného 
a záloh na služby spojené s užíváním bytu 

1 4  



Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A.  
Rozhodnout o prominutí poplatků z prodlení ve zbývající výši pro žadatele XXXXXX 

XXXXXXXX, bytem XXXXXXXX XXX, XXXXXXXXX. 

Dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik -navrhuji hlasovat o doplněné variantě A. Dotaz na Mgr. Fialu, právníka -jaká 
bude správná formulace textu, který bude doplněn v bodě 2) návrhu usnesení, ve variantě A? 
Mgr. Fiala- do materiálu doplníme text "ve zbývající výši". 
Ing. Mihálik- navrhuji doplnění bodu 2) návrhu usnesení a to následovně: 

2) doporučuje 
Zastupitelstvu městského obvodu Poruba rozhodnout o prominutí poplatků z prodlení 
vycházejících z exekučního řízení vedeného pod č. j. 024 EX 1 278/06 ve zbývající výši dle 
důvodové zprávy 

Doplnění návrhu usnesení - varianta A 

Dle předloženého návrhu usnesení - doplněná varianta A. 

Hlasování: 8-0- 1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Omluven 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1 Omluven 
Petr Zábojník ANO 201 1 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2704/RMObl418/77 

Materiál č. 38- Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici U Oblouku v Ostravě-Porobě 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2705/RMObl418177 

Materiál č. 39 - Návrh na ocenění pedagogických pracovníků mateřské a základní školy 
statutárním městem Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2706/RMObl418/77 
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Materiál č. 40 - Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2707/RM0b1418/77 

Materiál č. 41 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkoyých organizacích 
městského obvodu Poroba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2708/RMOb1418/77 

Materiál č. 42 - Předchozí souhlas s přijetím darů příspěvkovými organizacemi 
městského obvodu Poroba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2709/RMOb1418/77 

Materiál č. 43 - Stanovisko ke změně zápisu Soukromé mateřské školy Sluníčko Ostrava 
Poroba v rejstříku škol a školských zařízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2710/RM0b1418/77 

Materiál č. 44 - Stanovisko ke změně zápisu Základní školy a mateřské školy Monty 
School v rejstříku škol a školských zařízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2711/RMOb1418/77 

Materiál č. 45 - Stanovení termínu a místa zápisu dětí k předškolnímu vzdělávání 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2712/RMOb1418/77 

Materiál č. 46 - Výzva k podání návrhů na udělení ocenění pedagogů mateřské školy, 
základní školy městského obvodu Poroba u příležitosti Dne učitelů v roce 2018 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2713/RMObl418177 

Přínos č. 1 - Školské obvody spádových základních škol zřizovaných statutárním 
městem Ostrava - městským obvodem Poruba 

Mgr. Gurecký - právní komise Magistrátu města Ostravy prověřovala náš návrh vyhlášky. 
Až na malá upřesnění doporučila návrh ke schválení. Projednávalo se tam, zda Základní škola 
a waldorfská základní škola Ostrav Poruba, příspěvková organizace, musí mít svoji spádovou 
oblast (školský obvod). Závěr byl takový, že se jedná o specifický druh školy, který 
má spádovou oblast, dle mých informací jsou tam děti i z Příbora, či širšího okolí Ostravy. 
V důvodové zprávě je uvedeno, že po konzultaci s oborem školství a sportu Magistrátu města 
Ostravy a právníky Magistrátu města Ostravy, bylo nutné vymezit školské obvody i pro tuto 
základní školu. Od kdy je tato informace? 
Ing. Gregor - v pátek jsme obdrželi informaci, že tento problém vzniká, že právní komise 
Magistrátu města Ostravy trvá na tom, aby se ošetřil spádový obvod Základní školy 
waldorfské a Základní školy L. Štúra. 
p. Zábojník - kdyby se jednalo pouze o waldorfskou školu, tak by to problém nebyl. Ale jde 
o to, že tam dochází část běžné základní školy, která dle mínění právního odboru Magistrátu 
města Ostravy by nějakou spádovou oblast mít měla. Takže jsme ji tam teď symbolicky dali, 
aby to právně bylo uchopitelné. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2714/RMOb1418177 

Materiál č. 47 - SMLOUVA O PŘEVODU PRÁV A POVINNOSTÍ VYPLÝVAJÍCÍCH 
Z ÚZEMNÍHO ROZHODNUTÍ č. 112/2017 o umístění stavby "Zázemí pro VPP 
v Ostravě - Porubě" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2715/RMOb1418177 

Materiál č. 48 - Zámecký park - uzavření smlouvy o podmínkách poskytnutí nadační 
podpory na před-realizační přípravu projektu 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením smlouvy o podmínkách poskytnutí nadační podpory 
na před-realizační přípravu projektu mezi SMO-MOb Poruba a Nadací Proměny Karla 
Komárka- dle důvodové zprávy. 

Pí Holušová- Rada města Ostravy souhlasí s uzavřením smlouvy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2716/RMObl418/77 

Materiál zvláštní povahy č. 49 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu 
"Přístřešky/zastávky MHD na území MOb Poruba" 

Ing. Malík- upozorňuji na potřebu zkoordinovat demolici. 
Pí Holušová- v pondělí v 1 0.00 hod. se uskuteční jednání, na kterém bude upřesněn přesný 
postup prací včetně demolice. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2717/RM0bl418/77 

Přínos č. 2 - Podání žádosti o poskytnutí dotace z dotačního programu "Podpora 
dobrovolných aktivit v oblasti udržitelného rozvoje a místní Agendy 21" pro rok 2018 
na projekt s názvem "Poruba myslí na budoucnost" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2718/RM0b1418/77 

Materiál č. 50 - Návrh rozpočtových úprav 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení návrh rozpočtových úprav - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2719/RMOb1418/77 

Materiál č. 51 - Plán interního auditu na rok 2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2720/RMObl418/77 

Materiál č. 52 - Výroční zpráva o činnosti v oblasti poskytování informací podle 
§ 18 odst. 1 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů, za rok 2017 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2721/RMOb1418/77 
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Přínos č. 3 - Stanovení částky na pohoštění a dary 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2722/RMOb1418177 

Přínos č. 4 - Změna organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu 
městského obvodu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2723/RMOb1418177 

Materiál č. 53 Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti 
č. 99 D 2233/2017 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s nabytím majetku nepatrné hodnoty ve výši 1.500 Kč, po zůstaviteli 
XXXX XXXXXXXXXXX, posledně bytem Klimkovická 55/28, Ostrava-Poruba, 
do vlastnictví SMO-MOb Poruba. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2724/RMOb1418177 

Přínos č. 5 - Pronájem místnosti pro zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
dne 21.02.2018 

Ing. Mihálik - jaký je rozdíl mezi pronájmem sálu v Domově pro seniory Slunečnice a sálu 
v aule VŠB - TU? Sál v Domově pro seniory Slunečnice máme pod smlouvou? 
Mgr. Novotný - pronájem sálu v Domově pro seniory Slunečnice realizujeme prostřednictvím 
objednávek, termíny máme dopředu domluvné, není tam kolize, kromě tohoto termínu 
2 1 .02.20 1 8, kdy jdeme do jiných prostor, do Auly VŠB - TU. Tento pronájem je dražší, 
než sál v Domově pro seniory Slunečnice a s nájemcem uzavíráme smlouvu. 
Mgr. Bajgarová - proč to jde do Rady městského obvodu Poruba? 
Mgr. Fiala - požaduje-li VŠB-TU smlouvu o nájmu, tak oprávněný o rozhodnutí o nájmu 
je Rada městského obvodu Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8- 1 -0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 

ANO 20 1 1  Pro 
ANO 2011 Omluven 
ANO 20 l l  Omluven 
ANO 2011 Pro 
ČSSD Pro 
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Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Proti 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2725/RMOb1418177 

Materiál č. 54 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2726/RM0b1418177 

Diskuze/připomínky: 

Ing. Mihálik: 
- s JUDr. Čeganem jsem konzultoval možnost podání trestního oznámení na neznámého 

pachatele v rámci stavby Prodloužené Rudné. Zastupitelé i někteří občané mají problém 
s tím, že Prodloužená Rudná se nestaví, protože není vydáno stavební povolení a to 
z důvodu, že na pozemcích ( 400 m) vázne věcné břemeno práva jízdy a chůze, které bylo 
vloženo do katastru a jeví se, že způsob zapsání tohoto práva byl podivný. Aspoň takto to 
sděluje Ředitelství silnic a dálnic. Všem členům Rady městského obvodu Poruba bude 
předán text podání, s tím, že na příští chůzi Rady městského obvodu Poruba ho 
odsouhlasíme projednáme. 

- úkol pro Mgr. Novotného, tajemníka - ověřit, zda byl na schůzi Rady města Ostravy 
projednáván materiál týkající se prodeje dvou pozemků, které se nacházejí v Areálu 
nad Porubkou- jedná se o materiál, který byl stažen ze zasedání Zastupitelstva městského 
obvodu Poruba. Pokud bude předmětný materiál předložen na zasedání Zastupitelstva 
města Ostravy dne 3 1 .0 1 .20 1 8, pak bude rovněž předložen Zastupitelstvu městského 
obvodu Poruba dne 2 1 .02.2018 .  

Mgr. Bajgarová: 
- mám dvě žádosti na Komisi sociální a bytovou Rady městského obvodu Poruba (dále jen 

komisi): 
1 )  Co se týče parkovacích míst pro držitele průkazu ZTP (dále jen ZTP) - bylo by 

skutečně dobré, aby komise prověřovala, zda je opravdu důležité, aby žadateli bylo 
vyhrazeno parkovací místo, a aby od komise chodilo nějaké doporučení. 

2) V návaznosti na rozdělování grantů se ke mně dostala informace, že komise neprovádí 
žádné kontroly. Žádám, aby se tak dělo. Myslím si, že by bylo dobré mít nějakou 
zpětnou vazbu o tom, jak jsou využívané přidělené finanční prostředky. Ne pouze tak, 
že nám někdo dodá papírové vyúčtování. Proto bych chtěla komisi požádat, aby 
kontroly prováděla. Zaznamenala jsem usnesení komise, které říká, že komise se 
rozhodla je neprovádět. 

Ing. Malík - co se týče žádostí ZTP, nemám s tím problém, ať jsou žádosti komisi 
předkládány. Pouze upozorňuji, že v minulosti to tak bývalo, ale ustoupilo se od toho, 
a to z důvodu, že k žádosti lidé přikládají různé lékařské zprávy. Nevím, zda je v komisi 
nějaký lékař, který by byl schopen posoudit, jestli žadatel má či nemá nárok. Nevím, jestli 
si tím nějak pomůžeme. 
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Mgr. Bajgarová- mě jde o to, že my ty výjimky neuděláme pro ty lidi, kteří mají ZTP, 
ale zpravidla pro jejich rodinné příslušníky, kdy ZTP občana vysadí, doprovodí a auto 
odjede nějak jinam. Proto kladu otázku, zda je skutečně důležité, aby člověk, který není 
ZTP, byť má někoho v rodině se ZTP a stará se o něj, to místo měl. 
p. Zábojník - protože zpravidla ve všech případech to není nezbytně nutné. V hodně 
případech člověk, který má ZTP, je dovážen někým. A ten někdo má dvě zdravé nohy a 
může auto někam přemístit. Ale je to vždycky o posouzení individuální situace. Myslím si, 
že ZTP máme hodně, proto by se to dít mělo. I na požární zóně může na dobu nezbytně 
nutnou zastavit přímo u vchodu. Tam není zákaz zastavení, tam je zákaz stání. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - k požadavku týkající se sociální komise - myslím si, 
že není nic proti ničemu, abychom žádosti ZTP prověřovali. Co se týče monitoringu, tak 
ten se dělal do té doby, než na zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba vystoupil 
v této věci Ing. PhDr. Jaromír Horák a poukázal na to, že podmínky a součinnost ze strany 
úřadu pro monitoring není ideální. 

p. Zábojník: 
v letošním roce dochází termín, kdy muzeme na mateřských školách a některých 

základních školách vyhlásit rekonkurzy na místa ředitelů těchto organizací. Já osobně za 
odbor školství, prevence kriminality a bezpečnosti nemám důvod tyto rekonkurzy 
navrhovat, ale je to na rozhodnutí Rady městského obvodu Poruba. Dále bych chtěl 
oznámit, že nás v tomto roce opustí dva ředitelé základní školy, kteří to oficiálně oznámili, 
písemně to obdržíme do konce ledna, a to ředitel Mgr. Aleš Matoušek, který odchází na 
konci tohoto školního roku do důchodu a ředitelka Mgr. Jarmila Krejčířová rovněž 
oznámila, že na konci školního roku odchází do důchodu. Do důchodového věku také 
dospěly asi 4 ředitelky mateřských škol. S nimi jsme dohodnutí, že postupně během 1 -2 let 
budou odcházet, protože člověk na takovou pozici se hledá ve větším množství ne snadno. 
Ing. Malík -já mám názor, že bychom měli soutěžit. Asi bychom si k tomu měli říct více. 
Mgr. Bajgarová - myslím si, že je to dobré, když se srovná, jestli máme dobrého ředitele, 
nebo můžeme získat nějakého lepšího. Nechci tím kohokoliv jmenovat, ale na druhou 
stranu si myslím, že trvalost toho místa také není úplně dobře. Takže nechat to soutěžit. 
Ing. Onderková- já se připojuji k tomu, co říkala Mgr. Bajgarová, místostarostka - měli 
bychom soutěžit. 
p. Zábojník - já ten názor nesdílím, protože to z hlediska spolupráce a funkčnosti škol, 
dle mého názoru, nepovažuji za nutné. Pokud bude vůle Rady městského obvodu Poruba, 
tak materiál předložíme, nicméně bych rád upozornil na to, že paní ředitelky, které dosáhly 
důchodového věku, se již do výběrového řízení podruhé nepřihlásí a avizovali to i někteří 
ředitelé, že si nejsou úplně jistí tím, že by chtěli jít do rekonkurzu. I když ředitel dosáhne 
důchodového věku, tak nemusí odejít do důchodů, může přesluhovat, jak dlouho chce. A 
jediná možnost, jak soutěžit tuto pozici je podle zákona jednou za 6 let - pokud sám 
nepodá rezignaci na funkci ředitele nebo uvolnění do penze. Respektive musí napřed 
rezignovat a následně pak odejít do důchodu. 
Ing. Mihálik - Rada městského obvodu Poruba by měla rozhodnout, jak postupovat. Úkol 
pro pana Zábojníka, místostarostu, na příští schůzi Rady městského obvodu Poruba 
předložit variantní materiál. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS.- zákon ukládá povinnost nebo možnost konkurzu? 
Ing. Mihálik - možnost. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS.- máme nějaká vnitřní pravidla, která to upravují? 
Ing. Mihálik- ne, v minulém volebním období proběhly konkurzy. 
Mgr. Bajgarová- může to být i riziko. Ale minimálně by mě zajímalo, jaké ti lidé mají 
vize pro 6 let, neříkám, že bychom to měli hned přesoutěžovat, ale 
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je možnost vedení města se s těmito řediteli pobavit, zeptat se jak hodlají pokračovat. 
Myslím si, že to není jen o té "konstantnosti" dobře to udržuj. Máme tady kvalitní školy, 
na druhou strany ne všechny. Myslím si, že občas je dobré s tím pracovat a ptát se těch 
lidí, jak dál. 
Ing. Stachura - kolika základních škol a mateřských školek by se konkurz týkal? 
p. Zábojník- jedná se o všechny mateřské školy a o 4 až 6 základních škol. Přesná čísla 
teď neznám. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - co se týká toho rekonkurzu, byla by možnost, kdyby 
se zpracovala nějaké koncepce na dalších 6 let, které by obhájili. Kdyby tam bylo 
podezření, že dotyčný člověk koncepci nemá nebo "dožívá", tak v individuálních 
případech by se zvážilo, jestli bude konkurz. 
p. Zábojník - navrhuji připravit variantní materiál, oslovíme ředitelé škol, kterých 
se to týká, aby přílohou byla i jejich koncepce a vize rozvoje na další roky, abychom 
se podle toho mohli rozhodnout. 
Ing. Mihálik - myslím si, že to není ideální. Pravidla pro konkurzní řízení jsou jasná. 
Vidím, že někteří členové Rady městského obvodu Poruba jsou přesvědčeni, že opakované 
konkurzy jsou dobré. 
Ing. Onderková- já za sebe se domnívám, že materiál by měl vypadat tak, že buď konkurz 
pro všechny nebo nikoho. Všechny jsme již soutěžili v době, kdy ten zákon vyšel, takže 
realizovatelné to je. A já si myslím, že to dodá nový náboj. 
p. Zábojník - uvedl jsem to jako možnost, protože podle zákona se nemusí soutěžit 
všechny školy. Materiál připravím, ale konkurzy nepodpořím. 

77. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 1 1 . 10 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 1 8 .01 .20 1 8  

Zapsala : Ing. Pavla Majerová, �ch věcí 

Ing. Petr Mihálik . Ing. Dalib 
starosta městského obvodu Poruba arosta městského obvodu Poruba 

Příloha zápisu: 
1 .  Usnesení ze 77. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 

pro členy Rady městského obvodu Poruba). 

22 


